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REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
        GRAD IVANEC 
 
    GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 024-04/24-01/09 
URBROJ: 2186-12-05/05-24-2 
 
Ivanec,  05. prosinca 2024. 
 

 

Z A P I S N I K 

od 05. prosinca 2024. godine 

 

 

sastavljen na 41. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u prostorijama 

Poduzetničkog inkubatora, Ulica Vladimira Nazora 6/II, Ivanec. 

 

Započeto u 17,00 sati. 

 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

 

Nazočni: Babić Antun, Car Matišić Martina, Cikač Ljudvek, Geci  Kristina, Gotal Elvis, 

Grđan Josip, Mesec Danica, Mudri Božica, Patekar Dalibor, Rohtek Miroslav, Sedlar 

Ivan, Sedlar Nikola, Spasojević Goran i Strugar Karlo. 

 

Izostanak je opravdao: Đuras Zdenko. 

 
 

Osim vijećnika nazočni su bili:  Milorad Batinić – gradonačelnik, Marko Friščić – 

zamjenik gradonačelnika, Ljiljana Risek, Stjepan Vincek, Gordana Mošmondor, Dunja 

Cerovčec, Irena Kresonja – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – Poslovna zona 

Ivanec. 

 
 

Sjednicu vodi Ivan Sedlar, predsjednik Gradskog vijeća, pozdravlja sve nazočne i  

konstatira da je sjednici nazočno 14 od ukupno 15 vijećnika te će se donositi 

pravovaljane odluke. 

 

Prije samog početka sjednice predsjednik upoznaje vijećnike sa slijedećim:  

Na stolu se nalaze i prijavnice za raspravu koje vijećnici mogu predati do početka 

rasprave. Molim vijećnike da svoje prijave i raspravu usklade s Poslovnikom tj. jedna 
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rasprava po jednoj točki dnevnog reda u svojstvu vijećnika (5 minuta) ili predsjednika 

Kluba vijećnika (10 minuta). 

 

Predsjednik Vijeća predlaže za sjednicu dnevni red primljen uz poziv za 41. sjednicu 

Gradskog vijeća. 

 

S obzirom da nije bilo prijedloga za izmjenom ili dopunom dnevnog reda predsjednik 

daje na  glasovanje predloženi dnevni red. 

 

Svih 14 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednik 

konstatira da je jednoglasno usvojen sljedeći: 

 

 
 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 10. listopada 
2024. godine 
 

2. Zaključak o utvrđivanju činjenice podnošenja ostavke na dužnost 
potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca 
 

3. Rješenje o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca 
 

4. Odluka o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 
 

5. Odluka o imenovanju ulica u naselju Ivanec 

6.  Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2025.     
     godinu 
     
7.  Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za mjesec siječanj –   
     rujan  2024. godine 
 

 

 

 

Aktualni sat 

Pitanja i prijedlozi vijećnika te odgovori gradonačelnika: 

1. Goran Spasojević: Pitanje je vezano uz državnu cestu na relaciji od Vuglovca 

prema Ivancu,  znači D35. Tamo je sanirana biciklistička traka na kojoj su bili 

radovi, ali traka kolnika uz tu biciklističku traku je dosta oštećena i ispucana, 

ima puno ulegnuća, pa me zanima hoće li se i ta dionica ceste riješiti.  
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Milorad Batinić: Što se tiče biciklističke staze u sklopu državne ceste D35 na 

spomenutoj dionici Ivanec – Vuglovec – Kaniža uočeni su i s naše strane 

također i kod aglomeracije. Projekt aglomeracije znamo da je s južne strane 

same državne ceste u sklopu biciklističke trake bio je kanal kopan, on je saniran. 

I mi smo također uočili i što se tiče same širine biciklističke staze da je uža nego 

je bila prije aglomeracije, a  to su nas također upozorili i građani. Mi ćemo vaš 

upit proslijediti Hrvatskim cestama i vjerujem da će u najskorije vrijeme doći 

odgovor. Što se tiče sanacije kolnika, to također vjerujem da su Hrvatske ceste 

u obvezi sanirati jer uslijed i velikog tereta, a jednako tako i teškog prometa i 

radova koji se odvijaju, ne samo na području Ivanca nego i šire, došlo je do 

značajnih oštećenja. Kada, kako i na koji način će se sanirati dobit ćemo 

vjerujem odgovor od Hrvatskih cesta. 
 

 

2. Goran Spasojević: Drugo pitanje je vezano uz prostorne planove. Zanima me 

dinamika donošenja izmjene i dopune prostorno-planske dokumentacije, 

odnosno u kojoj fazi je izrada tih planova i kad ih možemo očekivati u javnom 

savjetovanju, odnosno pred Gradskim vijećem. Isto tako, s obzirom da se naš 

prostorni plan mora uskladiti s najavljenim izmjenama i dopunama prostornog 

plana Varaždinske županije da li imate kakvu informaciju kad bi taj plan u biti 

trebao biti usvojen i pošto znamo da je  u izradi već jedno duže vrijeme i u kojem 

dijelu taj plan utječe na razvoj područja Grada Ivanca. 
 

 

Milorad Batinić: Što se tiče drugog pitanja vezano za prostorni plan Grada 

Ivanca, postoje objektivne okolnosti zašto se toliko čeka. Činjenica je da je i kod 

samog izrađivača u tvrtki koja je ovlaštena, koja je dobila na natječaju  postoje 

određeni kadrovski problemi. Međutim, jednako tako i radi samog usklađivanja 

sa prostornim planom Županije. 2021. je usvojen Županijski prostorni plan, gdje 

mi moramo temeljem Županijskog plana usklađivanja sa Županijskog plana 

eliminirati iz naših prostornih planova negdje oko 13 hektara industrijske zone, 

vezano radi ekološke mreže Nature 2000, a jednako tako i nešto mješovite 

namjene na nekim područjima grada Ivanca. Samo to usklađivanje ide dosta 

sporo. 2023. Županije je krenula u izmjene prostornih planova. Mi smo tu 

očekivali, pošto smo od 2021. prije samog donošenja i kod javnog savjetovanja 

i javnog uvida dali primjedbe što se tiče upravo ekološke mreže, tada nam nije 

uvaženo. Međutim, koliko imamo informacije, oni rade studiju utjecaja na okoliš 

vezano za prostorni Županijski plan, odnosno na koji način i kako će se moći i 

da li će se moći nešto raditi u zoni ekološke mreže odnosno Nature 2000. Što 

se tiče našeg prostornog plana, očekujemo tijekom ove godine još da bi bio javni 

uvid, javno savjetovanje, a donošenje početkom, odmah u siječnju naredne 

godine, jednako kao i urbanistički plan.  
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3. Dalibor Patekar: NK Ivančica Ivanec i ove godine organizira Ivanec Cup. Radi 

se o nogometnom turniru za dječje uzraste koji se odvija između Božića i nove 

godine. Prošle godine je Grad NK Ivančici pomogao u organizaciji turnira, pa 

mi zanima da li će i ove godine nastaviti tu tradiciju.  

 

Milorad Batinić: Nogometni turnir, znači radi se isključivo o selekcijama dječjeg 

uzrasta. Mi već dugi niz godina, nekih 6-7 godina financiramo NK Ivančici, tako 

ćemo nastaviti i ove godine, i sa nešto višim iznosom, s obzirom i na inflaciju i 

porast cijena, nego što je to bilo prethodnih godina.  

 

4. Elvis Gotal: Molio bih informaciju da li se Grad prijavio na javni poziv 

Ministarstva kulture i medija za predlaganje javnih potreba u kulturi za 2025. 

Znači, rok za prijavu je bio od 2. rujna do 2. listopada, odnosno za područje 

zaštite društvenih dobara i knjižničnu djelatnosti od 30. rujna do 30. listopada. 

Ako jeste, za koja područja su podnesene prijave i u kojem iznosu se traže 

sredstva od Ministarstva?  

 

Milorad Batinić: Na natječaje Ministarstva kulture Grad se prijavio, ono što smo 

mogli prijaviti s obzirom i na same uvjete. Radi se o nastavku, odnosno ili 

dogradnji ili gradnji u sklopu etno kuće Bedenec, znači jednog posebnog 

objekta, koji će biti danas sutra sastavnica Muzeja planinarstva, koji će imati i 

jedan etno sadržaj dodatni, a jednako tako bit će omogućena i revitalizacija, da 

tako kažem, bedenske lončarije. I u sklopu toga će biti organizirane i određene 

radionice. Da, kandidirali smo se i nadamo se da će se i ostvariti odnosno 

realizirati i financijska potpora.  

 

S obzirom da nema više pitanja i prijedloga vijećnika predsjednik zaključuje aktualni 

sat i prelazi na točke utvrđenog dnevnog reda. 

 

 
 

TOČKA 1. 
Zapisnik s 38. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

10. listopada 2024. godine 

 
Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je Zapisnik s 38. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 10. listopada 2024. godine, bez primjedaba, 

jednoglasno s 14  glasova „za“ usvojen. 
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TOČKA 2. 
Zaključak o utvrđivanju činjenice podnošenja ostavke na dužnost 

potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca 
 
 

Ivan Sedlar: Na 40. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj dana 25. 

studenoga 2024. godine,  Nikola Sedlar je usmeno podnio ostavku na dužnost 

potpredsjednika Gradskog vijeća.  Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Ivanca je 

propisano da potpredsjednik Gradskog vijeća može dati ostavku. Ostavka predstavlja 

osobni, jednostrani čin kojim osoba izražava volju da više ne želi obavljati dužnost na 

koju je izabrana te Gradsko vijeće ne raspravlja niti odlučuje o ostavci, već navedenu 

činjenicu prima na znanje. Slijedom navedenog, konstatiram da Gradsko vijeće donosi 

Zaključak kojim se utvrđuje činjenica podnošenja ostavke vijećnika Nikole Sedlara na 

dužnost potpredsjednika Gradskog vijeća te mu s današnjim danom prestaju prava na 

temelju obavljanje te dužnosti, u skladu s odredbom članka 91. stavak 1. točka 3. 

Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi: 

 

Z A K LJ U Č A K 

o utvrđivanju činjenice podnošenja ostavke na dužnost potpredsjednika 

Gradskog vijeća Grada Ivanca 

 

 

1. Utvrđuje se da je Nikola Sedlar iz Stažnjevca, Stažnjevec 77 A, podnio ostavku na 

dužnost potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca dana 25. studenoga 2024. 

godine. 

 

2. Prava na temelju obavljanja dužnosti potpredsjednika Gradskog vijeća Grada 

Ivanca, imenovanom prestaju s danom 05. prosinca 2024. godine. 

 

3. Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

TOČKA 3. 
Rješenje o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

 
Miroslav Rohtek – predsjednik Odbora za izbor i imenovanja: Na sjednici Odbora za 

izbor i imenovanja održanoj dana 02. prosinca 2024. godine jednoglasno je utvrđen 

prijedlog Rješenja kojim se za potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca predlaže 

izabrati vijećnika Dalibora Patekara. Detaljnije obrazloženje prijedloga rješenja dobili 

ste u materijalima za današnju sjednicu. 

Otvorena je rasprava. 
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Predsjednik konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnio 

vijećnik Nikola Sedlar. 

Nikola Sedlar – u ime Kluba vijećnika: Samo ukratko, što reći na ovaj prijedlog. Prvo 

smo vidjeli da je bio politički, kako smo to nazvali, brak. Pa, gospodin Patekar je bio 

predsjednik, sada je potpredsjednik Gradskog vijeća. Očito se  isplatilo  preslagivanje 

u Gradskom vijeću jer već vidimo da će se lakše donositi odluke o funkcijama. Nadamo 

se da onaj ili ona tko  piše priopćenja vezano  za gradske sjednice i donosi kvalifikacije 

da li smo mi bili bezobrazni li smo neugodni ili smo nekog napali, nadamo se da ovaj 

put nećemo dobiti takvu etiketu. I samo za kraj, na sve okolnosti i činjenice sa prijašnjih 

sjednica, ali vidimo i sa današnje sjednice kako je krenula, mi, nažalost, ovaj prijedlog 

nećemo moći podržati.  

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednik zaključuje na raspravu i prelazi se 

na glasovanje.  

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik konstatira da je od 14 nazočnih vijećnika 8 

vijećnika glasovalo „za“, 5 vijećnika „protiv“ i 1 vijećnik je bio „suzdržan“ te je sa 8 

glasova donijeto 

 

R J E Š E N J E 
o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

 
 
 
I. Dalibor Patekar iz Ivanca, Ulica Ljudevita Gaja 13, bira se za potpredsjednika 

Gradskog vijeća Grada Ivanca. 

 

II. Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objaviti će se u „Službenom 

vjesniku Varaždinske županije“. 

 

TOČKA 4. 
Odluka o izmjeni Odluke o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 

 
 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Milorad Batinić:  U materijalima manje 

više sve je obrazloženo. U prilogu je data odluka koju donosi gradonačelnik, tako da 

možete vidjeti u kojem dijelu, u kojem rasponu će se dobiti prigodne nagrade na kraju 

godine, odnosno za Božić. Vjerujem da ste jednako tako i pročitali u materijalima. To 

su podaci koje smo dobili od Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje. 3886 

korisnika mirovina. Tu je sada strukturirano koje vrste umirovljenik, jednako tako i ono 

što je vrlo interesantno prosječna mirovina je 532,79 eura, što je ispod prosjeka i 

Varaždinske županije, a da ne velim državnog prosjeka. Jednako tako u ovom 

obuhvatu bit će obuhvaćeno negdje dvije trećine umirovljenika i jedan dio osoba za 
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koje smo dobili podatak, koji je jedini bio dostupan od Crvenog križa, koji nemaju 

apsolutno nikakvih primanja. Prijedlog je da se ova odluka podrži, a jednako tako i 

sastavni dio ove odluke je i ono što smo imali prethodnih godina, kada smo imali u 

sklopu programa socijalne skrbi, vezano je i za inflaciju, vezano je za poskupljenje 

energenata. Ove godine ćemo imati, u stvari od iduće godine, i mogućnost jedanput 

godišnje da upravo oni najpotrebitiji mogu dobiti jedanput godišnje naknadu od 60 do 

90 eura ovisno je o primanjima.  

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednik Vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnio Ljudvek Cikač – u ime Kluba vijećnika. 

 

Ljudvek Cikač: Mi ćemo prihvatiti ovaj prijedlog gradonačelnika, samim tim što 

smatramo da je prijedlog dobar, da našim umirovljenicima treba, a ono što je najbitnije 

to je u biti naš prijedlog modificiran što se tiče izvršne vlasti, jer to je i njihov posao, što 

je gradonačelnik spomenuo, da vide koliko ima ljudi, koliko ima umirovljenika, kakve 

su mirovine. Znači, predloženo je na 8. sjednici 9. prosinca, predloženo je 13. prosinca 

2022, predloženo je na 31. sjednici 29. studenog 2003. I eto, ja se isto budem  potrudio 

da ne dovedem neke kolege na rub suza, kao što je tu bio prošli puta, i samo 

gradonačelniče, ako smo uvijem bilo gdje nekoga uvrijedili, prošli put ste rekli da ste 

se vi morali ispričavati, u moje ime se nemojte ispričavati, ako ja nekoga uvrijedim, 

recite ja mu se budem ispričao. Prošli put ste rekli da ste, to danas zaboravili. Znači 

podržat ćemo dakako ovu odluku. Sad kad sam se vozio iz Zagreba, slušao sam razno 

razne komentare političara naših u Saboru, vjerojatno svi znate da će svi umirovljenici 

dobiti mirovine što se tiče Vlade RH, što isto podržavamo, ali eto, mislim da je to deveti 

krug pomoći umirovljenika što se tiče Vlade, prvi put što se tiče Grada Ivanca na ovaj 

način. i smo u više navrata tvrdili da je nepravedno davati po godinama, pišem sve u 

zapisnicima, uspio sam 31 zapisnik pročitati u zadnjih nekoliko dana i zato znam sve 

ove podatke, to je bilo nepravedno, rekli smo nekoliko puta primjer, ima ljudi koji imaju 

80 godina, imaju mirovinu recimo 700-800 eura, a ima ljudi koji imaju 66 godina pa su 

imali mirovinu 300, karikiram, pa su imali mirovinu puno manju, a nisu dobili. Na kraju 

krajeva dijeljenja tih paketa, to je nekako demo de, to danas više rijetko tko radi, rekli 

bi Englezi, to je nekako frozen in time odluka koja je iz nekih prošlih vremena. Mi 

smatramo da je ovo puno kvalitetnija odluka da se ljudima daju novce sukladno 

sredstvima i mogućnostima, a znajući da je proračun Grada Ivanca samo po osnovi 

poreza ove godine 147% veći do 31.7. nego je bio prošle godine, eto, vjerujem 

odnosno  siguran sam da su i stručne  službe na čelu s gradonačelnikom i zamjenikom 

to dobro analizirale i velim još jednom pozdravljam ovu odluku, jedino šteta da smo 

naše  umirovljenike zakinuli za te pomoći u 2021., 22. i 23., ali ono kako se kaže nikad 

nije kasno i možda se  moglo razmisliti da se ide i na 80 eura da se i njima da, sve to 

bi se dalo posložiti, a vjerujem da bi i to proračun podnio. To su ljudi koji su veliki dio 

svog života izdvajali u taj isti proračun, sada su neki u većoj, neki u manjoj potrebi i 

vjerujem da je to apsolutna stvar koju ćemo mi podržati pod broj nula, da vjerujemo 
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odnosno pod broj jedan zato što smo mi u principu to protekle četiri godine podržavali, 

tražili, nije nam se prihvaćalo čak su bile diskusije da je to čisti populizam, evo drago 

nam je svima skupa da je sad to ispalo, to ipak nije populizam, da su to činjenice i da 

je to uvijek  umirovljenicima dobro dođe. 

 

Milorad Batinić: Da, sjećam se, bili su prijedlozi, međutim isto tako ja ću ponoviti ona 

obrazloženja koja sam bio davao. Ako pogledamo, a na to ste me na nukali kad ste 

rekli da će Glada dati, naime što je problem u Hrvatskoj sa umirovljenicima, a vjerujem 

da ste upoznati sa time, to je prvenstveno neredovito usklađivanje mirovina sa rastom 

plaća. Nekada kada se, tome sam svjedočio, mislim da je to bilo 1992.godine, kada se 

uvodio drugi stup, tada je odnos prosječne plaće i mirovine na području grada Ivanca, 

mirovina je iznosila negdje bliže 70 ili čak i preko 70% plaće. To je bila negdje odnos, 

relacija unutar Republike Hrvatske. Znači 1992. godine. Danas je negdje 34-5% u 

odnosu na prosječnu plaću. U čitavom tom periodu nitko nije umirovljenike zakidao, 

nego nečinjenje dosadašnjih Vlada da se mirovine usklade sa rastom plaća. Toliko o 

tome. Svakako, ovaj trenutak Vlade da pomogne, međutim, ono što prvo i osnovno 

Vlada, jedino ona, može učiniti to je usklađivanje plaća sa realnim, usklađivanje 

mirovina sa realnim rastom plaća. Činjenica je da se u svim dosadašnjim Vladama, 

neka je bila uspješnija više, neka manje, to radilo. Što se tiče, tu će biti našom odlukom 

obuhvaćeno negdje od ukupno 3880, ne znam točno koliko umirovljenika, 2880 i neki, 

znači oko dvije trećine. Dvije trećine umirovljenika plus one osobe koje nisu 

evidentirane kroz Zavod za mirovinsko osiguranje, neovisno o dobi. Da su dosadašnje 

Vlade, i ovo je naravno svih ovih godina očekivalo se, a Vlada je najavljivala 

usklađivanje plaća što nije napravila, e sada ako govorimo, a iščitavam možda krivo, 

da je Grad zakidao umirovljenike, ne. Grad nije zakidao. Vlada ih je prvenstveno, 

politika ove Vlade je zakidala umirovljenike u ovome mandatu, kao i prethodne Vlade 

u prethodnim mandatima. To su činjenice. To su brojke koje nitko ne može pobiti. Mi 

smo praktički imali onu odredbu 75 godina na više. To su bili pokloni. Poklon je taj bio 

više neka vrsta simbolike, međutim ono što je bilo osnovno u tome, a meni je žao što 

toga nema i dalje, naprosto okolnosti, korona je odredila dalje smjer. Pozivali smo 

umirovljenike, dobivali su poklone, priređivana im je bila i muzički program ili kazališna 

predstava, ljudi su se družili. Vjerujem da ste bili nazočni neki ovdje i da ste u tadašnjim 

sazivima bili. To je nešto što su ljudi praktički više nego prihvaćali iz srca. Tada situacija 

odnosa plaća i mirovina, odnosno cijene, inflacija, nije bila takva kakva je danas. Danas 

je ovo strašno. Danas je strašno, pogotovo za umirovljenike, svi koji su negdje 300, 

400, pa i 600, pa i 700 eura mirovine. Sad vi uzmite, kada uzmete, a mi to najbolje 

također osjećamo, kad ste spomenuli koliko je proračun rastao, da, ali ništa više u 

naturalnom dijelu ne možemo napraviti, niti izgraditi, niti cesta asfaltirati sa tih više 

novaca nego smo mogli 2018. godine. Iznos proračuna koji je tada bio, u stvari više 

19., jer 2018. od 1.1.2019. je stupilo na snagu fiskalno izravnanje, koliko smo tada 

mogli napraviti u naturalnom dijelu, pogledano odnos financije i danas možemo 

napraviti sa tim silnim proračunom, koji izgleda velik, manje nego što smo mogli 2019. 

godine. To je realnost. Što se tiče, da li ste vi predlagali? Da, jeste. Jeste, niste samo 

vi predlagali. Predlagali su građani, gradonačelniče, kada ćemo mi nešto dobiti, 
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naravno bilo im je obrazloženo. A to samo govori o tome, kada mi se spočitava da ne 

slušam, slušam, ali isto tako, napraviti ovaj prijedlog, nijedan gotov prijedlog, niti kroz 

amandman, niti kroz pisani prijedlog gradonačelnika nije došao od nikoga. To je 

realnost. To su činjenice. Zato mi je drago da ćete vi to prihvatiti. Nadam se, 

prvenstveno, i to je ključno, da će se Vlada vratiti na odnos plaća i mirovina, koji 

umirovljenici zaslužuju, i da ćemo se ponovo moći vratiti, da ljude pozovemo, da se 

druže, da se zabavljaju, jer nekim je to bio jedini izlazak u godinu dana. 

 

Predsjednik konstatira da se za repliku javio vijećnik Ljudvek Cikač. 

 

Replika Ljudvek Cikač:  Trebalo bi mi  jedno 20 minuta da repliciram gradonačelniku. 

Naravno, čitamo iz dana u dan, svi su sve krivi, mi nismo ništa. Sad je opet Vlada kriva. 

Ja ga ponovno moram podsjetiti da je devet godina bio u visokoj politici i da i u tih 

devet godina su mirovine padale, a jedan od najslabijih rasta mirovina vam je bilo u 

onoj Vladi koje ste vi podržavali od 2011. do 2015. To vam mogu reći iz prve ruke. 

Mislim da je u četiri godine negdje oko 4%. Prva stvar. Druga stvar. Ja nisam rekao da 

je Grad Ivanec nešto kriv umirovljenicima, da smo ih zakinuli. Zakinuli smo ih u smislu 

da smo im mogli i u protekle tri godine isto tako dati pomoć. Kratko i jasno. Lošija je 

možda situacija sad nekome više, nekome manje, ali nije niti baš bilo dobro što ste vi 

spomenuli niti u doba COVID-a niti u 2022. niti u 2023. Ako smo mi tu neki kolege, 

prijatelji, manje više, ako se znalo, pa ne treba baš za svaku stvar pisati amandman, 

možete vi to sami staviti, predložiti, isto kao što ste i sad bez amandmana predložili. I 

za kraj, prisjetit ćemo se 2023. kada ste vi na kraju vašeg izlaganja izjavili, kada smo 

vas mi sugerirali da ipak ljudima damo novce, nemojte im davati pakete, dajte ljudima 

novce, neka si ljudi kupi što hoće. A to što vi velite, podržavam da se ljudi okupljaju, 

dapače, decidirano ste izjavili, ovo je nešto što ja ne bih mijenjao. Drago nam je da ste 

promijenili. 

 

Milorad Batinić:  Vidim da ste proučavali materijale iz bivših Vlada. Ja bi vam samo 

spomenuo jednu stvar. Da, tada je bio najmanji rast. Znate koliko je tada bio odnos 

mirovina i plaća? To provjerite. Onda ne bi to govorili što je sad. I inflacija nula. Nula. 

Znači, kad pogledamo, kad govorimo o fiskalnim učincima, povećanja cijena, kako se 

to reflektira, danas državni proračun je pun kao brod. Hajmo to slikovito. Znate zašto? 

Pa ne zato što Vlada dobro radi. Ne zato što Vlada dobro radi. Europski fondovi. Zašto 

Vlada ako ima novaca, a ima, zašto  prodaje obveznice Vlada? Pa vrlo skupoj kamati. 

Da čini dobro građanima? Koliko? Mislim da možemo dvojca ili trojica na prste jedne 

ruke nabrojati tko će kapitalizirati. Druga stvar, što se tiče ovih nekih tema, ja volim 

raspravljati na temu argumenata. Da imam potkrepljene činjenice, argumente, a ne 

osjećaj ili nešto slično. I kad pogledate, za mandata one Vlade, kada sam bio u Saboru, 

prvi mandat, tada je odnos zaduženja i BDP-a, zaduženje je bilo duplo manje nego što 

je danas. Zašto se zadužujemo? Odnos vanjskog duga itd. Znači ima puno parametara 

koji su ključni, koji su generatori inflacije. Činjenica je da situacija u Europi u ovom 

mandatu nije stabilna. To stoji, to se reflektira  i na Hrvatskoj. Ali, europski fondovi, sad 
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uzmite koliko je PDV-a, koliko se to preljeva u proračun i koliko se puni. A Vlada se još 

zadužuje kod svojih građana. Tu nešto ne štima.  

 

Predsjednik konstatira da više nema prijavljenih za raspravu pa zaključuje raspravu i 

prelazi na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta  

 

ODLUKA O IZMJENI ODLUKE 
o socijalnoj skrbi Grada Ivanca 

 
 

Članak 1. 
U Odluci o socijalnoj skrbi Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 
116/22), u članku 11. stavku 2. točka 6. mijenja se i glasi: 
 
„Pravo na potporu umirovljenicima povodom božićnih blagdana“. 
 

Članak 2. 
Iza članka 42. naziv točke 6. mijenja se i glasi: 
„Pravo na potporu umirovljenicima povodom božićnih blagdana“. 
 

Članak 3. 
Članak 43. mijenja se i glasi: 
„Pravo na potporu umirovljenicima dodjeljuje se jednom godišnje u pravilu povodom 
božićnih blagdana, kao podrška skupini osoba treće životne dobi, u svrhu unapređenja 
kvalitete života i osnaživanja korisnika u samostalnom zadovoljavanju osnovnih 
životnih potreba te njihovog aktivnog uključivanja u društvo i društveni život Grada 
Ivanca“. 
 

Članak 4. 
Ova Odluka o izmjeni Odluke stupa na snagu prvog dana od dana objave u 
„Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

TOČKA 5. 

Odluka o imenovanju ulica u naselju Ivanec 

 

Uvodno obrazloženje podnio je Marko Friščić – zamjenik gradonačelnika: Prijedlog 

imenovanja ulica u naselju Ivanec, dakle, svih sedam predloženih ulica odnosi se na 

zonu Gmajna, koja je prvenstveno stambene namjene. Od toga su četiri ulica trenutno 

trasirane. To su ulica Ivana Severa, Željka Putara Grdaka, Romana Ribića i Ulica Ivane 

Brlić Mažuranić. Tri ulica će biti naknadno trasirane u nekoj drugoj fazi, s obzirom na 

to da tamo trenutno nema nekakvih izgleda da će u skorije vrijeme doći do izgradnje 

objekata. To su Ulica Brune Štajnera, Županića i Ulica Petra Jagetića i Ulica Tome 
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Habdije. Dakle, ovaj prijedlog je donesen temeljem zaključka Povjerenstva za 

imenovanje ulice trgova još iz prošle godine. Nekakva intencija nam je bila svim tim 

ljudima, a odnosi se na trojicu hrvatskih branitelja sa područja Ivanca, koji su poginuli 

za vrijeme Domovinskog rata, dvojicu vrhunskih fotografa i kulturnih djelatnika, jednog 

svećenika koji je ostavio trag u Ivancu i Ivanu Brlić Mažuranić, koja doduše nije naše 

gore list, ali je vrhunska pjesnikinja, spisateljica i nekako vezana je i na nacionalnu 

jednu intenciju, da se što više ulice imenuje po ženama, s obzirom da je to na razini 

Hrvatske jako, jako mali postotak. Mi u Ivancu imamo svega jednu. Sada ćemo imati 

Ivanu Brlić Mažuranić. Što se tiče ovog nekakvog vremenskog odmaka, dakle, postoji 

nakon zaključka Povjerenstva, tu još čitava jedna procedura od traženja mišljenja 

mjesnog odbora do traženja mišljenja nacionalnog povjerenstva za standardizaciju 

geografskih imena i to je onaj dio postupka koji zapravo najviše se odužio. Bilo je 

nekakvih sitnih korekcija, više ili manje gramatičkih u odnosu na naš prijedlog, ali 

mislim da se zadržala bit i prijedlog svima da se ovo podrži. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednik konstatira da su prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda podnijeli 

vijećnici Ljudvek Cikač i Nikola Sedlar. 

 

Ljudvek Cikač: Rekao sam vam, gradonačelniče, samo s obzirom da ste vi duže 

pričali, nego ste smjeli, nemojte ta pitanja postavljati za Vladu meni, znate kome to 

postavljate pitanje. Ja se jako dobro informiram i znam kako sam živio u to doba. Znate 

da ja te stvari pratim. O tome možemo na kavi, onu koje ste obećali, meni i gospodinu 

Slunjskom, ali nemojte mene prozivati za Vladu. Ja govorim kako ljudi žive, a to su 

činjenice. A i znate što je svijet rekao za tu Vladu u kojoj ste vi bili. No dobro, o tome 

ćemo, nadam se, dok se budemo opet sjeli kako smo neki dan. Što se tiče ovog 

prijedloga, dakako da ga mi podržavamo, naravno samim tim jer je i to inicijalni prije 

svega prijedlog braniteljskih udruga. Tu imate članak iz Ivanečkih novina gdje smo mi 

to predložili. To je vjerojatno vjerodostojno što se tiče hrvatskih branitelja. Isto tako, 

podržavamo i ova imena. Dobro je dogradonačelnik rekao, možda baš i nisu svi rođeni 

u Ivancu, ali su na neki način vezani uz Ivanec i svima skupa trebamo i na taj način 

odati počast. Drago mi je da je tu uvršten i gospodin Petar Jagetić, to je osobno moj 

prijedlog s 28. sjednice od 14. lipnja 2023. Razgovarao sam s obiteljima. Isto što sam 

razgovarao s obiteljima Franje Hrga, vjerujem da i njega imate u nekoj budućnosti u 

planu. A isto tako što se tiče hrvatskih branitelja i Stjepana Vusića. On nije iz Ivanca, 

ali je s područja Grada Ivanca, da nam se ne bi prije dogodilo da on dobije ulicu u 

našem susjedstvu. Razgovarali smo i o tome, gospođo pročelnice, prije 6-7 godina, 

budem vas podsjetio. Nisu niti ovi svi kojima dajemo imena, nisu iz Ivanca, ali kad se 

već daje, onda se daje. I drago mi je da se to sad po meni puno bolje, preciznije, dublje 

analiziralo. Jer prošli put kad se to radilo, napravili smo dva velika propusta. Vi svi 

znate da je kraj ulice poginulog hrvatskog branitelja ulica koja je dobila ime Nova ulica, 

mislim. Najlogičnije je da ulica koja je pokraj kuće hrvatskog branitelja dobije ime 

onoga. Ali evo, kako se veli, nikad nije kasno. Stoga, evo ja isto sugeriram da idući put 
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se uzme u obzir i gospodin Hrg, gospodin Vusić, odnosno predlažem. I ono što mi je 

drago je da ja drugi puta u svom životu sudjelujem u imenovanju ulica. Prvi put je to 

bilo 1990. godine. Između ostalog za Ulicu Mirka Maleza sam i ja digao ruku. I tada je 

isto tekla slična diskusija. Tada smo htjeli da se maknu ideologije i da budu ljudi koji 

su vezani uz Ivanec. Da se više nikad tko god dođe za 50 ili 100 godina na vlast, da ih 

ne može mijenjati. Ja vjerujem da je i ovo također na tom tragu. Naravno da ćemo mi 

to podržati. I za kraj možete mi izreći slobodno kaznu. Gospodine Patekar, to što ste 

vi sad predložili, ja sam to predložio 2021. i od tada se financira ovaj turnir. Nemojte to 

raditi, čitajte si zapisnike. 

 

Predsjednik Vijeća izriče opomenu vijećniku Ljudveku Cikaču. 

 

Nikola Sedlar: Ja bih uputio samo jedan upit pa me ispravite, nisam nigdje ponašao 

podatak. Pošto je na ovom području gdje donosimo odluku o novim ulicama, već 

postoje domaćinstva, kuće. A to me potaknulo time jer smo mi u naselju Stažnjevec 

napravili neku mini-anketu gdje su stanovnici također izrazili želju da bismo imenovali 

ulice u našem naselju. Zanima me da li Grad ima praksu i da li je to do sada bilo 

financiranje ili sufinanciranje troškova izdavanja novih osobnih iskaznica. Zato jer neki 

gradovi to imaju. Recimo grad Varaždin ima, imaju i neke općine. Kada dolazi do 

promjena naziva ulica ili tih nekih stvari, onda jedinice lokalne samouprave financiraju 

ili sufinanciraju izdavanje novih osobnih iskaznica. Jer recimo konkretno za nas u 

Stažnjevcu mnogi za to da idemo na ulice, ali svi su pitali da li postoji kakva mogućnost, 

jer se samo mora mijenjati osobna jer na njoj piše adresa. Svi ostali dokumenti ostaju 

bez adrese. Pa eto ako to nema, mogli bismo razmotriti da li možemo to bar na neki 

način sufinancirati ili financirati onim građanima gdje se proglašavaju novi nazivi ulica 

izdavanje novih osobnih iskaznica. 

 

Marko Friščić: Ovaj upit gospodina Nikole Sedlara, to nije definirano ovom Odlukom, 

postoji posebna odluka što se tiče financiranja troškova promjene adresa na službenim 

dokumentima. Nije praksa da se da taj dio financiraju ili sufinanciraju Grad Ivanec, 

pogotovo u situacijama kada je to prijedlog samih stanara pojedinih ulica i koliko znam 

nikada se to do sada, ta odluka nije mijenjala niti se primjenjivalo drugačije. Što se tiče 

rasprave gospodina Cikača, ja bi samo podsjetio, mislim da smo to i komunicirali na 

Vijeću i drugdje u javnom prostoru za one poginule branitelje  koji nisu iz naselja 

Ivanec, ali su iz područja Grada Ivanca. S obzirom da nemamo trenutno drugih ulica u 

gradu  Ivancu koje treba imenovati, trgova, po njima će biti nazvani društveni odnosno 

sportski centri u naseljima iz kojih su potekli. I dodao bih samo da mi je žao što ovakvu 

temu trošite na politikanstvo. 

 

Predsjednik konstatira da se za repliku javio vijećnik Ljudvek Cikač. 

 

Replika Ljudvek Cikač:  Ovo dogradonačelnik idemo od iza, ne znam da je to dobio 

instrukcije, ili se sam izmislio. Ne trošimo od politikanstvo, nego smo li to predložili još 

2016. godine. I malo je to predugo trajalo i ne znam, niste bili tu, gospodine Friščić, 
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decidirano smo mi najavili da to budu promjene koje uopće neće ili će minimalno 

utjecati na troškove građana u smislu da bi zbog toga trebalo mijenjati podatke. A od 

svih nas ovdje s ovim temama, vjerujte, najmanju politiziramo mi i to ćemo vam uskoro 

pokazati. Ako je zalaganje da hrvatski branitelji dobe ono što su po nama zaslužili 

vama politikantsko, nama nije. I to je samo prijedlog, a i taj prijedlog znamo jer smo mi 

od jednih sportskih centara također smo predložili da jedan od sportskih centara dobi 

ime po hrvatskom branitelju, tada smo u Gradu Ivancu dobili odgovor, a za to isto imam 

više svjedoka da se to ne prakticira, da sportski centri dobiju ime po hrvatskim 

braniteljima. 
 

Marko Friščić: Vidim da niste uopće shvatili što sam htio reći. Dakle, o vašim 

prijedlozima nitko ne dvoje, postoje zapisnici, i sa prethodnim povjerenstva za 

imenovanje ulica, i sa ovih. Dakle, stoji da je to bio prijedlog vaše udruge. Na što sam 

se ja referirao je vaš odgovor gradonačelniku na prethodno pitanje, odnosno prethodnu 

raspravu i odgovor gospodinu Patekaru koji nema veze sa ovom temom. Dakle, ovu 

temu ste iskoristili za nekakva sitne podbadanja koje nema uopće nikakve veze sa 

Odlukom o imenovanju ulica i trgova. Razumijete? A što se tiče ovoga od ispred, 

odostraga, znači ja ne trebam instrukcije na koji način ću odgovoriti. Prilično dobro se 

snalazim i ovako.  

 

Predsjednik konstatira da se za repliku javio vijećnik Nikola Sedlar. 

 

Replika Nikola Sedlar: Samo bih volio pitati zamjenika gradonačelnika da li je onda 

on  ta osoba koja je kvalificirana da može donositi odluke da li je nešto politikanstvo, 

da li je nešto pribijanje na stup srama, da li je nešto bezobrazluk ili je nešto neugodno. 

Prošli put smo čuli da vi pišete sva priopćenja pa bih volio znati  tko je vama dao te 

ovlasti da vi možete kvalificirati nečije izlaganje i nečije replike. 
 

 

Ivan Sedlar: Vijećniče Sedlar ovo nema veza s ovom  točkom dnevnog reda. 

 

Nikola Sedlar: Nema niti rasprava zamjenika gradonačelnika pa ste mu dali riječ. 

Može replicirati ako hoće, volio bih da mi odgovori. 

 

Marko Friščić. Raspravljamo o imenovanju ulica i trgova u Gradu Ivancu. Ovo što je 

kolega Cikač u jednom dijelu svoje rasprave radio i ovo što vi ste upravo sada napravili, 

to je čisto politiziranje. Nema nikakve veze s ovom temom. Dakle, objave koje mi 

pišemo na našim stranačkim stranicama na Facebooku, to nema nikakve veze s 

Gradskim vijećem. Ja bih vas molio, ako imate dalje nekakvu raspravu po ovoj temi, 

po ovoj točki dnevnog reda, da se vratimo ipak na to. Pustimo nekakve ostale teme za 

javnih prostor i za druge točke dnevnog reda.  

 

Više nije bilo prijavljenih raspravu pa predsjednik zaključuje raspravu i prelazi na 

glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta  

 

O D L U K A 

o imenovanju ulica u naselju Ivanec 

 

Članak 1. 

 

 Ovom Odlukom imenuju se ulice u naselju Ivanec. 

 

Članak 2. 

 

1. Ulica koja počinje od raskrižja sa Ulicom biskupa Marka Culeja na kčbr. 

15433/4 k.o. Ivanec do međe sa kčbr. 15432 k.o. Ivanec,  a proteže se na 

kčbr. 5451 i 5452 k.o. Ivanec, imenuje se kao: Ulica Brune Steinera 

Županića. 

2. Ulica koja počinje od raskrižja sa Ulicom biskupa Marka Culeja na kčbr. 

15433/4 k.o. Ivanec do međe sa kčbr. 15432 k.o. Ivanec,  a proteže se na 

kčbr. 5460, 5461 i 5462 k.o. Ivanec, imenuje se kao: Ulica Petra Jagetića. 

3. Ulica koja počinje od raskrižja sa Vrtnom ulicom na kčbr. 15436 k.o. Ivanec 

do međa sa kčbr. 5430/1 i 5433/14 k.o. Ivanec, imenuje se kao: Ulica Ivane 

Brlić-Mažuranić. 

4. Ulica koja počinje od raskrižja sa Vrtnom ulicom na kčbr. 15436 k.o. Ivanec, 

a proteže se na kčbr. 5379 k.o. Ivanec, do međe sa kčbr. 15437 k.o. Ivanec, 

imenuje se kao: Ulica Ivana Severa. 

5. Ulica koja počinje od raskrižja sa Vrtnom ulicom na kčbr. 15436 k.o. Ivanec, 

a proteže se na kčbr. 5358 k.o. Ivanec, do međe sa kčbr. 15437 k.o. Ivanec, 

imenuje se kao: Ulica Željka Putara Grdaka. 

6. Ulica koja počinje od raskrižja sa Vrtnom ulicom na kčbr. 15436 k.o. Ivanec, 

a proteže se na kčbr. 5340 k.o. Ivanec, do međe sa kčbr. 15437 k.o. Ivanec, 

imenuje se kao: Ulica Romana Ribića. 

7. Ulica koja počinje od raskrižja sa Vrtnom ulicom na kčbr. 15436 k.o. Ivanec, 

a proteže se na kčbr. 5325 k.o. Ivanec, do međe sa kčbr. 15437 k.o. Ivanec, 

imenuje se kao: Ulica Tome Habdije. 

 

Članak 3. 

 

Grafički prikaz ulica – službena podloga iz registra prostornih jedinica na kojoj 

su prikazana imena ulica iz članka 2. ove Odluke sastavni je dio ove Odluke i nije 

predmet objave. 
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Članak 4. 

 

Imena ulica iz članka 2. ove Odluke označiti će se pločama s imenom ulice, koje 

se postavljaju u skladu s posebnim propisima. 

 

Svaka zgrada mora biti obilježena brojem u skladu s posebnim propisima. 

 

Članak 5. 

 

Troškove pribavljanja i postavljanja ploča s imenom ulica, kao i pločica s 

brojevima, vršiti će se u skladu s Odlukom o određivanju subjekata za nabavu i 

postavljanje ploča s imenima naselja, ulica, trgova i brojeva zgrada, te način 

podmirivanja troškova za njihovo postavljanje („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ 

br. 16/95). 

 

Članak 6. 

 

Državna geodetska uprava, Područni ured za katastar Varaždin, Odjel za 

katastar nekretnina Ivanec, izvršit će u svojoj evidenciji upis imena ulica iz članka 1. 

ove Odluke. 

 

Članak 7. 

 

Za provedbu ove Odluke zadužuje se Upravni odjel za urbanizam, komunalne 

poslove i zaštitu okoliša. 

 

Članak 8. 

 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 
 

 

TOČKA 6. 

Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

Uvodno obrazloženje podnio je Marko Friščić – zamjenik gradonačelnika: Što se tiče 

Plana djelovanja, vi znate da Plan  je manje-više standardiziran. Iz godine u godinu 

određene preinake se rade s obzirom na potrebe koje sami vidimo na terenu. 

Prvenstveno  kada se dese nekakve prirodne nepogode,  u zadnjih godina, bili smo 

dosta time opterećeni,  nadam se da će se to nešto primiriti. Ono što bih htio naglasiti, 

da i dalje, ove naše centralne operativne snage, a to su vatrogasci, Crveni križ, GSS, 

svake godine idemo sa povećanim izdvajanjima. Ove godine smo vatrogascima 

pribavili dodatno, mimo i onog sporazuma koji imamo sa Vatrogasnom zajednicom, 
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opremu za rad i spašavanje na visini koja ujedno služi za neke druge tehničke 

intervencije na teško dostupnim mjestima. Jednako tako Crveni križ smo opremili i sa 

šatorom, prikolicom, dakle određenom opremom također koja pomaže za pristup na 

teško dostupna mjesta i za sklapanje prihvata za ozlijeđene i unesrećene osobe. 

Dakle, to je taj vid nekog postupanja za vrijeme prirodnih nepogoda, no ovaj Plan 

djelovanja zapravo stupa na snagu kad nešto već desi. Ono što je važnije od toga to 

je prevencija. Tu smo ove godine, s obzirom da nam je najveća prirodna nepogodu 

koja  nas je do sad pogodila poplave, uložili značajna sredstva, značaj trud tu da po 

svim naseljima Grada Ivanca gdje su uočene određene poteškoće, što mi, što Hrvatske 

vode, kojima isto tako ukazujemo na određene probleme na određenim dionicama, 

odradili meni se čini veliki posao, da i kanale, odteretne kanale i postojeće vodotoke 

dovedemo u red i da za vrijeme idućih nekih većih oborina nemamo tolikih problema 

koje smo imali prethodnih godina, poglavito 2023. S time da napominjem da su ono 

bile ekstremne količine oborina za koje niti jedan javni sustav odvodnje bio on 

zacjevljen, bili to otvoreni kanali, nije kapacitiran.  

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednik konstatira da nema prijavljenih za raspravu po ovoj točki dnevnog reda, 

zaključuje raspravu i prelazi na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA 

o donošenju Plana djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2025. 

godinu 

 

Članak 1. 

Donosi se Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu. 

 

Sastavni dio ove Odluke čini i dokument Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih 

nepogoda za 2025. godinu, KLASA: 920-10/24-01/04, URBROJ: 2186-12-04/45-24-6  od 5. 

prosinca 2024. godine. 

 

Članak 2. 

Dokument iz članka 1. stavka 2. ove Odluke se ne objavljuje u službenom glasilu, već se 

izvornik dokumenta čuva u nadležnom upravnom odjelu. 

 

 

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 
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TOČKA 7. 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za mjesec siječanj – 

rujan  2024. godine 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednik konstatira da nema prijavljenih za raspravu po ovoj točki dnevnog reda, 

zaključuje raspravu i prelazi na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednik konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 
 
Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za mjesec 

siječanj -  rujan 2024. godine. 
 

 
 
Sve točke dnevnog reda su obrađene te predsjednik zaključuje rad sjednice. 
 
 
Dovršeno u 17,49 sati. 
 
 
ZAPISNIK IZRADILA:     PREDSJEDNIK GRADSKOG 
Snježana Canjuga                   VIJEĆA GRADA IVANCA:  
               Ivan Sedlar 
       
 
 

 

 


